
fUNDAT L'ANY 1906

SEGONA EPOCA - Núm. 286

Di..abte, 5 de Març de 1932

Diari por'aBh'eu Je rtsquerra DepuLhc4na Je [a'alunya a les

Redacció i Admini.tr ció.
Foment R pu lie

Perla, 2 - Telèfon 2 • REU

comarques tarratjooines

Sota la presidència de I 'alcalde

senyor .A. Martí Baiges i amb l 'as

sirencia dels regidors senyors Vir

gili, Gatell, Banús, Bieto, Cavaller,
Miquel, Jordana (J.), Clariana,
Borràs, Clivillé, Balsells, Tortaja
da, Ribas, Andreu, Cabrer,Monner,
Caixés, Magrinyà, Odena, Camps,
Mercader i Sabater, ans d'ahir, a

l'hora acostumada, celebrà sessió

de segona convocatòria la nostra

Corporació municipal.
Fou llegida i aprovada sense dis

cussió l'acta de la sessió precedent.
Una comunicació del senyor Pre

sident del Patronat de 1 'Escola del

Treball, referent a l 'abonament

dels sous corresponents als auxi

liars de Secretaría del dit Patronat

i de l'Escola del Treball, passa a la

Comissió d'Hisenda.
Una altra de L'Ajuntament de

Barcelona trametent còpia de la re

unió de representants de Munici

pis de més de 10.000 habitants ce

lebrada en aquella ciutat. Ente
rats.

Es dóna lectura a una instància
dels propietaris de finques del car
ner de Santa Teresa, demanant ID
guï adoquinat el dit carrer.
Objecta el senyor Caixés que ja

era un dels carrers considerats en

primer lloc a ésser adoquinat quan
ell fou alcalde i que creu que l'ac
tual Ajuntament deuria tenir-ho en

compte per a fer-ho com més aviat
millor. Passa a la Comissió de Fo
ment, el president de la qual se

nyor Cavaller diu que es farà el
que calgui.
Passa també a la mateixa Co

missió una altra instància d'uns
propietaris de finques del carrer de
Santa Eulàlia sollieitant es cons
t "

fUelXl un ramal de clavaguera per
a desguàs de les dites finques.
Altra de la Cambra oficial de la

�rapietat Urbana, formulant và
l'les consideracions respecte del
can

.

dVI e noms de carrers €"n el sen-
tit d

'
I e què pot pertorbar I'ardre en
la �da corrent d'establiments i al
tl'€S .

, 1 que hauria de cercar-se una
fórmula per a que no pogués ésser
cansa d'alteracions de denominació

J e l'Ajuntament

missió especial per a I'estudí d'a- Sobre aquest dictamen hi ha un

questa substitució. debat per haver-se permès que ca-

El senyor Borràs, en nom de la torze o quinze cases anteriorment

minoría d'Esquerra, es mostra d'a- obrades no es subjectessin a les

cord en què el dictamen retorni a disposicions d 'aliniació i que, per

la Comissió i se'n nomeni una d'es- tant, no es just obligar ara a una

peeial de conformitat als desigs del sola reetifíear l 'aliniació. Debat

senyor Gatell. No accepta que sigui sostingut pels senyors Odena, Ga
el Consistori qui nomeni els regi- - tell, Cavaller i Tortajada. Aquest
dors que han de formar part de la darrer diu que si per negligència
dita Comissió, sinó que el que pro- de I 'empleat del municipi no s 'han

cedeix és que es designi un o dos rectifíeat línies aprovades per a

individus per minoria, i que aques- ésser-ho des de 1893 es demanin res

ta senyali els noms dels regidors, al- posabilitats a qui eorrespongui,
menys pel que afecta a la minoria El senyor Virgili, que fou alludit
d 'Esquerra no pot transigir amb pel senyor Odena sobre el fet de

altra cosa. que ell era president de la Comis-

Intervenen els senyors Odena, sió de Foment l'any 1923 i que en

Gatell i Tortajada diferentes vega- obrir-se el carrer Sardà no es tin

des sobre si aquesta Comissió I 'ha gué tampoc en consideració el fer

de nomenar el Consistori o cada recular les cases interessades, s'ex

grup dos individus per separat i so- cnsa dient que per aquesta mateixa

bre si aquest assumpte deu tornar raó que ara s'exposa per a no fer

a Ia Comissió. recular una casa també devia ésser

relacionades amb canvis i esdeveni
ments polítics.
La segona part de la dita instàn

cia fa una indicació de què podrien
variar-se les classes d 'arbres a plan
tar en el futur en les vies de Reus

per haver-hi altres varietats d 'ar

bres tan adequats com els plàtans
empleats fins ara.

La primera part passa a una Co
missió especial i la segona a la de
Govern.

Dictamen de la Comissió d'Assis
tència Social que va quedar damunt
la taula en la sessió passada, en el

qual es proposava concedir un aug-

I
ment de sou a les Germanes de la
Caritat que fan servei en els esta

bliments benèfics municipals, i in
forme emès respecte de l 'asumpte
per la Comissió d'Hisenda.

Diu el senyor Gatell que el que
ell va demanar en la sessió darrera
fou que s 'estudiés si aquells ele

ments religiosos podien ésser subs
tituïts per altres de laics.
El senyor Banús diu que això es

té en compte i que també està inte

ressat tant com ell en la substitució.
El senyor Tortajada indica als

senyors Borràs, Andreu, Cavaller,
Virgili i Odena per a formar la Co-

S 'acorda, per últim, que es retiri
el dictamen i que la Comissió espe

cial sigui nomenada d'acord amb
el que proposa el senyor Borràs.
Dictamen de la Comissió de F�

ment proposant autoritzar al se

nyor Josep Sales Carbonell :per a

reconstruir la façana de la casa nú

mero 1 del carrer de la Concepció.
S'aprova.
.Altre dictamen de lamateixa C�

missió, proposant sigui acceptat el
preu :fixat pels propietaris de Ia ca

sa núm. 24 del Raval de Robuster

que ha d 'ésser adquirida amb mo

tiu de la rectificació del carrer -Ba
fan. Aprovat.
Altre dictamen de la mateixa

Comissió en el que es proposa aten

dre la petició feta pel senyor Pau
Jaumà Ferré, i que, per tant, li

sigui cedit un tros del camí vell de

Tarragona, prèvia la tramitació del

corresponent expedient. Aprovat.
Altre dictamen de la mateixa

Comissió presentant el projecte de

renovació de voreres dels carrers

Alta del Carme i altres. Aprovat.
Dictamen de Ia mateixa Comis

sió de Foment presentant un pro

jecte de rectificació d'aliniació del

carrer de Sardà.

La majoria es posa J'acorJ i refira el Jic'amen augmen'anf el sou Je les
monges. - (I senyor [aixés Jóna lliçons al senyor AlcalJe

la que va fer que no es rectifiquês
aleshores 1 'aliniació d 'aquelles.
El senyor Magrinyà proposa que

es dictin regulacions per a no tro
bar-se en el successiu amb casos

semblants al present.
El senyor Ribes proposa la vota

ció, objectant el president que scm

pre són convenients els debats, ja
que en la majoria dels casos eviten
Ia votació,solucionant els assumpte'
Els senyor Odena i Cabrer són

contraris del parer del senyor alcal
de en aquesta ocasió i es procedeix
a Ia votació, aprovant-se el dicta.
men per 14 vots contra 9.

Comptes. Aprovats.
Després de I 'ordre del dia el se

nyor alcalde exposa que assistint
fa poc a una reunió del Pautan de

Riudecanyes veié 1 'estat en què en

cara es troba I 'expedient relatiu al
Ciurana i el Pantan, i creu de ne

eessitat fer un viatge a Madrid per
a accelerar aquest assumpte en el
Consell d 'Obres Públiques.
Demana permís al Consistorr per

a efectuar aquest viatge i el Con
sistori hi accedeix.

Després el senyor Caixés aHudint
1 'instància abans llegida de Ia Cam
bra de la Propietat Urbana sobre
el canvi de nom de carrers, propo
sa que en el successiu s'acompanyi
pels proposants del canvi una bio

grafia i mèrits de I 'homenatjat u
homenatjats.
El senyor Virgili diu que es tin

drà en compte; però que no es d6na
el nom d 'un carrer a un qual rvol

i que, per tant, creu que sobra la

biografia i presentació de mèrits.

El senyor Gatell combat la pro

posició del senyor Caixés per quant
això sempre porta algunes despeses.
Diu que ell proposà el nom de Blas
co Ibàñez a un carrer de Reus i

que la proposieié del senyor Caixês
no I 'atany per quant ja ha estat

aprovat.
El senyor Magrinyà fa constar

que no hi ha res acordat encara.

Torna a parlar el senyor Caixês
sobre la qüestió del dipòsit d 'a!
gües i es lamenta que no s'ha tin-.

(SeguC'áx II la pàgÍlniI 5)
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